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1 Närvaro

1.1 Närvarande

Petter Bratland, Aleksandar Bosic, Lucas Brunnegård, Ludvig Sanell, Filip Göransson, Ruben Croall, Albin
Sturesson, Felix Gustafsson, Soren Smink, Edward Jensen, Kalle Andersson, Eric Stenberg

1.2 Anmäld frånvaro

William Balte, Axel Ahlman

1.3 Frånvaro

1.4 Adjungeringar
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2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:12

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

Kalle Andersson

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Studentlivslunch 29e januari - 2st bjuds på lunch: Aleksandar & Filip är anmälda.
Föreningsinformation på skolands hemsida - Morgan begär svar om uppdatering: Soren tar tag i det.
Öppen zoom-föreläsning om sex & relationer. Något vi vill posta en story om?: Ja.
Öppet hus 29e februari 09-12 samt 16-18. Representanter för data, elektro, civildata & mekatronik sökes.
Föreningen kan få 140kr/timme/person samt 5 timmars arvode + övertid för att svara mail som kommer in
mellan 29e februari och 16e april, men har tidigare inte alltid blivit betald. Vad tycker vi? Ställer inte upp som
förening men går ut med information.
Reklamspam om hemsidan: Ignoreras.
Nöjet uppdatering: Återkommer nedan.
Avtalsinformation hitract: Inget svar krävs. Är vårt fel att allt detta exploderade.
UTB-möte 23e januari - gick någon?: Ingen närvarade.
Mail från kåren ang. stök/oenigheter i R-källaren: Vi har mer eller mindre gjort vårt. Soren städar upp det sista
efter mötet.

2.7 Uppföljning: skrivelser

Skol-mail - Morgan har fått allas uppgifter. Uppdateringar?: Inga.
Filip skulle gå på studenthälsans hemsidelansering - något att rapportera?:
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2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 15 255.61 Kr
Phestkonto: 3 286.16 Kr
Placeringskonto: 12 138.65 Kr
Mekis-konto: 1 996.36 kr
Petter ordnar åtkomsten på Swedbank för alla firmatecknare - Status?: Skall ta kontakt med dem nästa vecka.

2.8.2 Phestorgan

F.A.M.E. - Programföreningsfest 2/2. Sommaravslutningsfest (under Valborg) Uppdateringar?: Inga fler upp-
dateringar.
F.A.M.E. avtal: Bör signeras då F.A.M.E. är Hitracts exklusiva partner för tjänsterna som erbjuds.
Bordershop-resa - Ludvig skulle börja prata med bussbolagen: Återkommer.
Phestiskontrakt - Aleksandar skulle ge Phest avtalen. Status?: Fixar det idag efter mötet.
HET 8/3 (prio) el. 6/3 el. 13/3 - status?: Har bytt datum igen med prioritering på 8/3.
Trafikljus - Pinchos/Söderpiren/övriga restauranger skulle kontaktas om ej LH är tillgängligt - Status?: 4/5
bestämt, skall försöka boka LH på måndag. Kollar på stationer för cykelfesten.
Gasque med basår och TBI 19/4 - status?: Inte bokat, prel.datum 19/4.
ÖDET-fredag 16 februari - Smålands bokat tillsammans med TBI. Uppdateringar?: Bokat.
ÖDET-fredagar 15 mars och 5 april, status?: 5/4 bokat men 15/3 är borttaget.
Sjödet bal - skulle kontakta Svarta Örnshuset & Hotel Tylösand - Status?: Skall ta tag i det. Diskussion pågår.
Nöjet: Såväl event som studentbiljettkort är kontraktbrott, så vi kommer ej samarbeta med dem.
Ödets ansvariga representant på bokningar får sin biljett ersatt i fall denna är i nyktert tillstånd. : Röstades
igenom.

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet Påbörjat.
Soren ordnar tackdokument till Dexter: Påbörjat.
Mekismärken - anlänt?: Nej men de är skickade.
Nuvarande status & plan: Axel fixar styrning och får tillgång till verkstaden.
Workshop där status & planer behandlades genomfördes. Axel, Edward, Emil, Filip och Soren deltog. Sam-
manfattning: Flera variationer på en mekanisk styrningslösning diskuterades. Framtida planer för filter/splitter
samt en ny låda behandlades också.

2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Kalle är ansvarig, status?: Återkommer.
Nicolina vill att vi marknadsför exchange-program i alumngruppen. Vad anser vi?: Nedröstat. Lägger ut det på
instagram.
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2.8.5 KON

HMS är intresserade av ett event - vi skulle återkomma med datumförslag. Status?: HMS siktar på att ha event
andra kvartalet.
Phoniro event - har något kommit igång ännu?: Återkommer.
Sammarbete med kommunens näringslivsansvariga. Vi skulle återta kontakt med näringslivsansvariga samt
komma med en plan för att öka deltagarantal: Avvaktar svar.
Gymnasiebesök skulle påbörjas - status?: Mässa den 15/3 på Kattegatt, bör hitta representanter senast den 1/3.
Skall även kontakta LBS.

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Theos borttappade nycklar - status?: Inga uppdateringar.
Försvunnen pantnyckel - Status?: Återkommer.

2 DAGORDNING 4



Styrelsemöte ÖDET Programförening 2024-01-26

2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor - I ett ODS-ark i #ekonomi på discord står hur mycket varje individ är skyldig föreningen - Har
alla betalat? Har alla fått sina tröjor?: Alla har inte betalat och Sorens tröja saknas.
Styrelsemärken - designförslagen röstades på i discord - dags för final?: Design bestämt.
Sånghäfte skall säljas på Hitract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Har vi kollat med
Passionerat om eventuell sponsring? Övriga uppdateringar?: Återkommer.
Sture skulle ordna en intressekoll för ett större ÖDET-LAN, skulle återkomma efter årsskiftet: Sture tar hand
om det nästa vecka.
Snabbgross - Eric skulle få kortet av Kalle, gjort?: Eric har fått kortet.
Förrådet i R-källaren - Uppdatering?: Soren & Filip städade ut majoriteten av det som inte är vårt, samt flyttade
in våra grejer. Soren har kontakt med Info.

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Kalle fixar materialet från driven - Aleksandar och Sture skall kontakta Mattias. - Status?: Kalle har börjat lägga
upp material. Ett separat Google konto för pluggmaterial skall skapas.

2.9.2 Workshops:

2.10 Nästa möte:

Om två veckor.

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

13:07
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3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24
dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och
läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Kalle Andersson och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:
13:08:47 2024-01-26
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